
Hei. 

Til orientering kan jeg nevne at det ikke er aktuelt å drive hundepensjonat uten luftegårder.
Det er omtrendt som å drive dagligvare forettning uten parkeringsplass til kundene. Når 
kommunelegen minker antallet luftegårder fra 4 til en, og dessuten flytter denne bort fra den 
gunstigste plaseringen, har jeg ingen mulighet å drive mer enn på hobby basis.

Det er derfor sannsynlig at jeg ikke starter opp virksomheten, men dette vil ikke ha noe å si for 
selve byggesøknaden.

Støydempende tiltak ville  utvilsomt vært viktigere enn om gjerdet ligger 95 eller 105 meter fra 
naboen.

At MRHVs stive 100meters vedtak blir stående koster kommunen en arbeidsplass, en dyr pris å 
betale for å flytte et gjerde 10 meter til sides.
Dersom kommunelegen hadde vært villig til dialog hadde vi hatt en løsning for lenge siden, 
men det virker å handle om prestisje.

Byggesøknaden for driftsbygget er allerede invilget, og jeg forventer oppstarttillatese snarlig.

Jeg kommer å bygge driftsbygget, men kan takket være Bjugn Kommune ikke drive dette på 
mer enn hobby basis.
Jeg kommer ikke anbefale noen å prøve starte næringsvirksomhet i Bjugn kommune. 

Få nye Windows Live™ Messenger. Last ned her.
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